

《单词百科:arabesque是什么意思?arabesque怎么发音?arabesque的解释和用法》

英语单词arabesque是什么意思?arabesque怎么读?arabesque怎么发音?简答网为您整理了arabesque的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



arabesque怎么读

arabesque的读音:[, ær ə ' besk]

arabesque的意思

- 1、n.阿拉伯式花饰;错综图饰;阿拉伯图案;阿拉贝斯克芭蕾舞姿（独脚站立，手前伸，另一脚一手向后伸）；
- 2、adj.阿拉伯式图案的；

arabesque的相关词组

1、 arabesque spin 燕式旋转;

arabesque的近义词

1、 **adorned** adj.[计]被修饰的;

arabesque的双语例句

1、 The ballerina remained suspended in a faultless arabesque.

这位芭蕾舞女演员一直保持着完美的阿拉贝斯克舞姿不动。

2、 Its predominant vein was, in Poe's own phrase, " the grotesque and arabesque. "

它的最主要的特点, 用坡自己的话说, 就是 “ 怪诞和奇异. ”

3、 I like carpets with arabesque patterns.

我喜欢带有阿拉伯式花饰的地毯。

4、 Its forged and hammered metal had been wrought into elegant , almost arabesque, curves.

经过千锤百炼,金属打造成了漂亮的, 有藤蔓纹饰和曲线的牛铃。

5、 Its predominant vein was, in poe's own phrase," the grotesque and arabesque."

它的最主要的特点, 用坡自己的话说, 就是 “ 怪诞和奇异。 ”

6、 The Arabesque solution is the answer to a designer's desire for uniqueness.

阿拉伯风为设计师渴望独一无二给出了答案。

7、 The Comparison between the Speed of the Two Versions of Debussy's Arabesque

德彪西《阿拉伯风格曲第一首》两种演绎版本的速度比较

8、 Change to effac é . Pli é . Tendu. Lift the leg, first arabesque.

抬腿换成第一阿拉贝斯

9、 The rose gold version has the cover revealing the warm arabesques of Mediterranean architecture, paved with a pearl.

玫瑰金版的封面，露出温暖的地中海建筑的花纹，铺设的一颗明珠。

10、The solitary child lived on, surrounded by this arabesque work of his musing fancy, and no one understood him.

这孤独的孩子就这样继续生活着；他沉思的想象所构造出的奇异的形象围绕着他；没有人了解他。

11、Plie and then two, arabesque.

弯曲然后两个阿拉伯步。

12、A luminous ceiling, decorated with delicate arabesques, distributed a soft, clear daylight over all the wonders gathered in this museum.

天花板饰有淡淡的图案花纹，装在天花板上的灯球射出明亮柔和的光线，照耀着陈列在这博物馆中的奇珍异宝。

13、But if you tried to teach her an arabesque or a jet é e , she turned into the worst ballet dancer who ever came down the road.

但如果你想让她学学阿拉贝斯克舞或者吉提，那她可是将是你见过的最差劲的芭蕾舞者了。

14、The fluctuating shapes of a cloudscape, the complex arabesque of a camera movement, the blink of a character's eye (Nigel Andrews)

云彩形状的多变形式，摄像机运动的复杂阿拉伯图案，演员眼睛的眨动（奈杰尔安德鲁斯）

15、She modifies the exercises to fit her changing body, eliminating moves such as the arabesque, a pose in which a dancer stands on one leg with the other leg extended behind her.

因为怀孕带来的身体变化，沃尔夫在练习时对一些姿势进行了变通，例如略过像迎风展翅（arabesque）这样单腿站立、另一条腿往后高抬的动作。

16、In some years, April bursts upon Virginia hills in one prodigious leap-and all the stage is filled at once, whole choruses of tulips, arabesques of forsythia, cadenzas of flowering plum.

有时候，四月一个健步就跃上了弗吉尼亚的小山丘。顿时，整个舞台活跃起来：郁金香们引吭高歌，连翘花翩翩起舞，梅花表演起了独奏。

17、Garters of deerskin, worked with a thousand arabesques, and a hat whereon hung ribbons of all colors; a felt cap (usually red) for a man; shaped like a flat-topped cone with a tassel that hangs from the crown.

一双阿拉伯式的鹿皮长统靴和一顶拖着五色丝带的帽子。一种男式的毡帽（通常为红色）；形状像一个平顶的圆锥体，帽顶上垂着一条丝带。

18、Neither by means of the flourishes and arabesques of operatic melody, nor with the aid of the arithmetical counting board of fugue and contrapuntal dialectic is the formula to be found by whose thrice-powerful light one might subdue this demon and compel it to speak.

不论以歌剧旋律的乐谱灵符，或者凭追逸曲和对位辩证法的如意算盘，都不能找到一个咒语，用它的三倍强光使这魔灵就范，强迫它说话。

以上是简答网为您整理的arabesque怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于arabesque

e的用法、arabesque的释义

、arabesque的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/arabesque>